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Številka: 900-211/2012-3 
V Ljubljani, dne 17.1.2013 
             
 
 

 
ZAPISNIK 

 
 
 
11. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 7.11.2012 ob 17.00 
uri na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
11. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila prisotne, posebej tudi vabljenega Roberta Kusa, vodjo Oddelka za zaščito, 
reševanje in civilno obrambo MU MOL  in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 8 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina 
Kastelic, Jerneja Končan Babič, Robert Okorn, Vojko Perhavec, Metodij Rigler, mag. Andreja 
Troppan, Marjan - Jernej Virant,  Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA:  Vera Debeljak, Maja Rus, Gregor Verbinc, Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Tina Štupica - svetovalka III, 
SLS, MU, MOL 
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

01. Predstavitev protipoplavnih ukrepov 
02. Potrditev zapisnika 10. redne seje Sveta ČS Rudnik 
03. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
04. Izvrševanje finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2012 
05. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 
Predstavitev protipoplavnih ukrepov 

 
Robert Kus je najprej predstavil dosedanje ukrepe Mestne občine Ljubljana na področju protipoplavne 
varnosti po poplavah leta 2010, kakor tudi ukrepe namenjene neposredni pomoči poplavljencem leta 
2010:  

- zagotovitev finančne pomoči poplavljencem z Odlokom MOL, 
- izvedba popisa za potrebe drţave, vendar so le redki poplavljenci ţe prejeli pomoč drţave,  
- čiščenje obcestnih jarkov in Malega grabna ter Špice na Ljubljanici.  

Po letu 2010 se je oblikovala strokovna komisija za pripravo protipoplavnih ukrepov, ki je pripravila 
ukrepe. Ukrepi so objavljeni na spletni strani Mestne občine Ljubljana. Izvedba večine predlaganih 
ukrepov je v pristojnosti drţave, zato se bodo poskušali dogovoriti z resornim ministrom za čim 
prejšnjo realizacijo. Kar se tiče terminskega plana realizacije je zato teţko karkoli napovedati. 
 
V razpravi je Metodij Rigler izpostavil problem poplavljanja Ilovškega štradona. Zanimalo ga je tudi 
zakaj se ob čiščenju jarkov, ne čisti cevi pod propusti.  
Robert Kus je obrazloţil, da gre tu za problem, ki je nastal ob izgradnji AC. Dars je sicer obljubil  
sanacijo, vendar zaradi menjave vodstva ni prišlo do realizacije. Kar se tiče čiščenja cevi pod propusti 
je povedal, da so ponavadi sami krajani tisti, ki preprečujejo čiščenje ali pa imajo celo premajhne cevi, 
ki zato ovirajo pretok. Mnenje strokovne komisije je, da bi morala te probleme rešiti inšpekcijska 
sluţba.   
 
Robert Okorn je izpostavil problem mostu čez Iško, ki naj bi bil prenizek. 
Robert Kus je povedal, da je to res, saj most ob večjih poplavah ovira pretok vode ter predstavlja oviro 
pred katero se nabere veliko naplavljenih vej, ipd.  Zadeva je v reševanju na OGDP, vendar gre tu tudi 
za logističen problem, saj je cesta prometno zelo obremenjena in se je ne da kar zapreti.  
Marjan Virant je predlagal, da se zraven naredi začasni most, kot se je to ţe naredilo pri enem izmed 
mostov čez Črno vas.  
Robert Kus je podprl tehnično rešitev, vendar pa je problem v lastništvu zemljišča, ki ga potrebujejo za 
začasni most. 
 
Predsedujoča je ob koncu prosila, da se sprejeti protipoplavni ukrepi pošljejo po e-pošti na sedeţ ČS 
Rudnik, da  na voljo za vpogled s strani krajanov. 
 
 
 

AD 2 
Potrditev zapisnika 10. redne seje Sveta ČS Rudnik 

 
 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
zapisnik 10. redne seje.  
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/11:  
Zapisnik 10. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/11 je bil sprejet. 
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AD 3 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
Predsedujoča je prisotnim predstavila aktivnosti od zadnje redne seje; 

 Predsedujoča je predstavila problem mirujočega problema ob sedeţu ČS Rudnik – Pot k ribniku. 
Stanovalec bloka na Pot k ribniku je predlagal, da se parkirna mesta pred bloki namenijo le za 
stanovalce in se zato postavi ustrezen prometni znak.  
Po razpravi je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/11: 
Čs Rudnik meni, da ureditev kot jo predlaga stanovalec bloka na Pot k ribniku, ni primerna. 
Poišče naj se rešitev za celotno sosesko blokov, t.j. Dolenjska cesta 45 a-f in Pot k ribniku 
16 – 28. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 2/11 je bil sprejet. 
 

 Poteka razgrnitev študije za obvoznico Škofljica. Zainteresirani si lahko študijo oz. variante študij 
ogledajo tudi na sedeţu ČS Rudnik do 9.12.2012.  

 Krajani stanujoči v ulici Brglezov štradon predlagajo ureditev ceste. Ne glede na dopis MOL, ki jim 
to obljublja ţe v letu 2013, za to ni nekih realnih moţnosti, saj še ni  zgrajena kanalizacija do Črne 
vasi.  

 Na mostu čez Iţico na Iţanski cesti potekajo sanacijska dela. Hkrati bo prestavljen tudi spomenik 
ob mostu. 

 Dela na starem Rudniku stojijo do pridobitve gradbenega dovoljenja. Do 23.11.2012 je potrebno 
UE priloţiti dodatno dokazilo o lastništvu zemljišča ob Dolenjski cesti (vpisan DRSC). 

 Problematika uporabe dvorane Krim za potrebe četrtne skupnosti. V razpravi je predsedujoča 
predlagala sestanek z direktorico JZ Šport Ljubljana. Po razpravi je dala na glasovanje PREDLOG 
SKLEPA ŠT: 3/11: 
Za rešitev problematike uporabe dvorane Krim se skliče sestanek z direktorico JZ Šport 
Ljubljana. Sestanka se udeležijo tudi člani sveta: Katarina Juvanc Šinkovec, Marjan Virant 
in Robert Okorn.  
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 3/11 je bil sprejet. 
 

 
 
AD 4 

Izvrševanje finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2012 
 

Pred sejo so člani sveta podali naslednje predloge: 

 Predlog za zamenjavo plakatov Ljubljansko Barje v višini 1.892,13 EUR. Ta predlog ste prejeli tudi 
s sklicem seje. (predlog Končan Babič) 

 predlog za oblikovanje spletnih strani TD Barje v višini 1.368,00 EUR  (predlog  Končan Babič). 

 predlog za pripravo logotipa, ipd za jesensko trţnico TD Barje v višini 638,40 (predlog Končan 
Babič). 

 Predlog za nakup tipiziranih oblačil za gasilsko mladino v višini 69,30 EUR na komplet hlače+jakna 
in 28,20 EUR za tekmovalne srajce. (predlog Okorn) 

 Predlog za dodatna sredstva za novoletni bazar (predlog Juvanc Šinkovec) 
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 Predlog za nabavo stojala JADRO Četrtna skupnost Rudnik v višini cca 140,00 EUR (predlog 
Juvanc Šinkovec) 

 
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/11: 
Svet ČS Rudnik namenja sredstva v višini 1.900 EUR za menjavo 6 kom obcestnih grafik z 
motivom Ljubljanskega barja in sredstva v višini 1.800 EUR  za nabavo tipiziranih oblačil za 
gasilsko mladino. 
Za izvedbo menjave obcestnih grafik se pridobi najmanj 2 ponudbi, TD Barje, ki skrbi za te 
panoje, pa v letu 2012 ne sme prejeti sredstev za isti namen. Na pano se ustrezno označi, da je 
postavitev (menjavo) omogočila Četrtna skupnost Rudnik.  
 

 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 4/11 je bil sprejet. 
 

 
 

AD 5 
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
Do seje ni prispel noben predlog, pobuda ali vprašanje, zato je predsedujoča sejo zaključila ob 18.35. 
uri. 
 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek              Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


